
 

Referat lagledermøte 2- 2022 
 
Møtte forbundsstyret: Henry Kristiansen, Ingerid Lærum Roll-Lund, Atle Opstvedt, Renate Solberg, 
Marion Hauge, Vidar Bryn (vara) og Julie Mari Eikås Jenssen (vara) 
Lisa Pickersgill- Forbundssekretær 
 
 
Møtte lag: Bergen og Omegn Travselskap, Arna Travlag, Firda Travlag, Askøy Trav- og Hestesportslag, 
Os Travklubb, Nordhordland Tråvlag, Fana Trav- og Hestesportslag, Sogn Travselskap, Hardanger 
Tråvlag og Voss Tråvlag 
 
Ikke møtt: Sotra Trav- og Hestesportslag, Sunnhordland Tråvlag og Kvinnherad Travlag. 
 
Sted: Teams 
Tid: Mandag 17.10.22 kl.19.00 
 
Saksliste 
 
 

1. Samle lagene 
Formålet med møtet er at forbundet ønsker at alle medlemmene skal stå mer samlet og dra 
nytte av hverandres kompetanse, istedenfor å sitte på hver vår plass og jobbe med de 
samme utfordringene. Vi ønsker å finne hvilke ressurspersoner vi har i vår region og hvilken 
kompetanse vi alle sitter på. Vi ønsker mer samhold og få mer engasjement i sporten vår. 
 
Lagene som deltok, tok en runde og sa litt om utfordringene som de møter i sitt lag: 
 
Arna Travlag: De har mange medlemmer, men det er lite engasjement for å få i gang 
aktiviteter. Er de samme som gjør det meste. 
 
BOT: Det er ingen medlemmer som stille på arrangementer og det er lite engasjement blant 
medlemmene. Det er kun den indre kjerne som stiller opp. Det er enklere å sitte hjemme å se 
travløp nå enn å stille opp på banen. 
 
Fana Trav- og Hestesportslag: Det er vanskelig å engasjere folk, ingen som stiller på dugnad. 

 
Os Travklubb: Vanskelig å få folk til styreverv. Det er ikke noe ponnimiljø, så vanskelig å 
rekruttere nye. Det er langt til travbanen for mange. 
 
Askøy Trav- og Hestesportslag: Det er de samme som må ta på seg styreverv hvert år. 
Vanskelig å rekruttere yngre folk. Folk har nok med jobb og hester i hverdagen til å ha tid til 
mye mer. 
 
Firda Travlag: Kommer ikke mange nye til, er den indre kjernen som bidrar. Veldig stort 
distrikt og vanskelig å samle folk.  



 
Sogn Travselskap: Veldig flott anlegg, men lite travaktiviteter i regionen. 

 
Hardanger Tråvlag: Lite aktivitet. Ønsker at aktiviteter og dugnader på Bergen Travpark 
annonseres tidligere, slik at folk har mulighet til å delta. 
 
Voss Tråvlag: Lite rekruttering av yngre folk. Lite som melder på lokalkjøringer. Det er godt 
med engasjement og aktivitet rundt hestesportsenteret. Fellestrening søndager og så er det 
aktiviteter hos Vossaponni. 
 
Forslag fra lagene: 
- Forbundet bør stille med arrangementene og så koble travlagene på. 
- Bør opprettes en arrangementsgruppe med en eller to personer fra hvert lag 
- For mange tillitsvalgte i hvert travlag 
- Sponsordager- Flere lag bør gå sammen og ha sponsordag 
- Hestens dag- Flere lag bør gå sammen og arrangere 
- Hvordan få nye hesteeiere? Bør ha en person som kan lage til andelslag og administrere 

dette. En eller flere som jobber for å skaffe nye andelslag i vår region 
- Få foredragsholdere fra Starum og andre steder til å holde foredrag i Bergen 
- Bør skaffe mer publisitet rundt travet. Gateløp? 
- Travsporten er blitt for proft- Mindre plass til amatøren 
- Bør lages til rette for bedrifter som ønsker å ha arrangementer på travbanen som teams 

samlinger og tandemkjøring. 
- Bør ha en bedrifts dag 
- Vi bør vise hesten frem i andre settinger enn på travbanen 
- Ønske om å ha reunion kveld på travbanen 
- Ønske om å ha nissefest på travbanen 

 
 
Oppsummering:  
Lagene ønsker å lage en arbeidsgruppe der hvert lag oppnevner en eller to stykker som kan 
sitte i gruppen for å jobbe videre med de ulike forslagene. 

 
 

2. Innkomne saker 
Det var kommet inn en sak fra Fana Trav- og Hestesportslag om et ønske om bistand til 
opparbeiding av nye kontrakter/fornyelse av kontrakter på treningsveier. Denne 
problematikken er det flere lag som har og dette er en av sakene som lagene skal ta opp når 
arbeidsgruppen er laget, og gjerne få på plass noen retningslinjer for kontrakter. Bistand fra 
DU-utvalget skal så klart også med. 

 
 
 
Møtet ble hevet kl. 20.00 
 
 

Lisa Pickersgill, referent 


